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W odpowiedzi na wniosek zgłoszony na XXXIX sesji Rady Miejskiej w Tarnowie w dniu 29 

października 2020 roku (znak KRM.0003.273.2020) dotyczący przywrócenia kursów linii autobusowej 
nr 24 informuję, że aktualny układ sieci linii komunikacji miejskiej obowiązuje od dnia 1 marca 2020 r. 
i powstał w wyniku optymalizacji mającej na celu zmniejszenie kosztów obsługi sieci linii wraz 
z jednoczesnym zapewnieniem mieszkańcom realizacji potrzeb przewozowych. Linia nr 24 nie 
funkcjonuje od 01.03.2020 r., realizacja zadań przewozowych po jej likwidacji spoczęła na liniach 
nr 14 i 224.  

 
W bieżącym roku z uwagi na brak zdefiniowanych nowych potrzeb przewozowych nie jest 

planowane przywrócenie funkcjonowania linii nr 24. Aktualny zakres oferty przewozowej może ulec 
zmianie w związku z prowadzonymi rozmowami z Gminą Tarnów odnośnie zawarcia nowego 
porozumienia międzygminnego w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego. Ustalenie 
stopnia skomunikowania obszaru sąsiedniej gminy będzie wyznacznikiem podaży usług 
przewozowych w komunikacji miejskiej, między innymi również w obszarze Mościc. 

 
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OTRZYMUJĄ: 

1 x Adresat, 

1x Wydział Organizacyjny UMT, 

1x Kancelaria Rady Miejskiej w Tarnowie,  

1 x a/a. 
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